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………………………………………… 
Underskrift  
Ordförande sign 
 
 

Justerande sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

 
 
Tid och plats Torsdag den 28 januari 2021 kl. 18:00-21:17, i Kommunfullmäktiges 

sessionssal, Stadshuset och digitalt via Teams. Mötet ajournerades 
klockan 20:11-20:20.  

  
Paragrafer 1-31 

  
Beslutande 
ledamöter 

Sören Johansson M Ordförande 
Frida Edberg KD  
Cristina Bernevång KD  
Roland Eriksson L  
Adela Brkic Carlsson L  
Arne Fransson MP  
Ingemar Basth MP  
Jan-Olof Sundh V  
Roland Karlsson C  
Mikael Dahl C  
Bengt Leander C  
Börje Eckerlid C  
Ziad Makrous C  
Liselotte Andersson C  
Ann Stockzelius C §§ 1-23, 25-31 
Jan-Åke Claesson C  
Margareta Juliusson M  
Eva Grönbäck M  
Catharina Örtendahl Rylid M  
Sebastian Gustavsson M  
Richard Hallifax M  
Wiktor Öberg M  
Mikael Levander NU  
Inga-Maj Larsson NU  
Mats Bogren NU  
Annie Faundes NU  
Elisabeth Stålbrand NU  
Bella Cotter NU  
Therese Westman NU  
Peter Nilsson SD  
Elisabeth Nilsson SD  
Aila Kiviharju SD  
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Bengt Bogren SD  
Niclas Sunding SD  
Mattias Green-Andersson S  
Aira Eriksson S  
Leif Dahl S  
Emma Claesson S  
Klas Redin S  
Tommy Mårtensson S  
Per-Ola Johansson S  
Mattias Remar S  

  
Tjänstgörande 
ersättare 

Dan Ljung V Ersätter Evelina Karlsson 
Ingvar Ideström M Ersätter Eduard Piper 
Lisa Åkesson NU Ersätter Armel Hombessa 
Charlotta Sunding NU Ersätter Dario Mihajlovic 
Daniel Claesson S Ersätter Mattias Josefsson 
Jenny Kvist S Ersätter Inga-Kersti Skarland 

  
Ersättare Anette Hellqvist M  

Jan Holmin M  
Inger Broberg C  
Gunnar Andersson C  
Iréen Wolter L  
Per-Ove Ståhlbrand KD  
Bengt Klasson S  
Ing-Britt Jonsson V  
Kerstin Berggren MP  
Mikael Odhage MP  

  
Justerare 

 
Roland Eriksson (L) och Ingemar Basth (MP) 

Justeringsdag 2 februari  

  
Allmänheten Öppet sammanträde 

 
Underskrifter  

 

 
Sekreterare ________________________ 

  Maria Winsten 
 

 
Ordförande 

 
________________________ 

  Sören Johansson 

 
 

Justerare 
 
________________________ 

 
 

Justerare 
 
________________________ 

 Roland Eriksson 
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Justerare 

 
________________________ 

 
 

Justerare 
 
________________________ 

 Ingemar Basth 
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§ 15/2021 
 

Fråga till ordförande i Stubo AB 
Dnr 2020/667 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
Frågan får ställas.  
 
Svaret på frågan bordläggs till nästa sammanträde.  
 
Sammanfattning 
Dan Ljung (V) har lämnat en fråga till ordförande i Stubo AB om varför det är nödvändigt att 
varje månad ta ut en parkeringsavgift på 200 kronor för äldreomsorgspersonal på bland 
annat boendet Solrosen. Eftersom ordförande i Stubo, Dario Mihajlovic (NU), inte närvarade 
vid mötet där frågan togs upp, bordlades svaret på frågan till nästa sammanträde. 

 
Beslutsunderlag 
1 Fråga till ordförande i Stubo AB 

 
Ordförandens förslag till beslut 
Frågan får ställas.  
 
Eftersom ordförande i Stubo AB, Dario Mihajlovic (NU), inte närvarar vid dagens möte 
bordläggs svaret på frågan till nästa sammanträde.  
 
 
 



Ulricehamn 2020-12-15

Kommunfullmäktige 2020-12-17

En enkel fråga till ordföranden i Stubo AB  Dario Mihajlovic
Det har framkommit att personalen på äldreboenden bl.a. Solrosen får betala 200 kronor i månaden 
för att parkera på sin arbetsplats. Det känns snålt att ett kommunalt bolag inte kan erbjuda fri 
parkering till kommunens anställda.. 

Min fråga är därför varför är detta nödvändigt ?

Dan Ljung Vänsterpartiet
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